

Title (en)

Packaging, in particular for small objects

Title (de)

Verpackung, insbesondere für kleine Gegenstände

Title (fr)

Emballage, notamment pour de petits objets

Publication

EP 1854735 A1 20071114 (FR)

Application

EP 07356063 A 20070510

Priority

FR 0604145 A 20060510

Abstract (en)

The package (1) has a shell (2) with a back piece fixed on a peripheral edge surrounding an opening. The piece has an inner film (11) fixed on the edge to close the opening and with a central zone (14) partially surrounded by a weak resistance line (15). An outer film (12) is moved between closed and open positions in which the outer film covers the zone and the zone is accessible, respectively. The outer film has an adhesive coating on its surface opposite to the inner film for repositioning the outer film into its closed position. The shell and the films are made of plastic material.

Abstract (fr)

L'emballage (1) comprend d'une part une coque (2) en matière plastique destinée à recevoir les objets (4) et comportant une ouverture entourée par un rebord périphérique, et d'autre part un dos fixé sur le rebord périphérique et destiné à obturer l'ouverture de la coque. Le dos comprend: - un film extérieur (12) fixé sur le film intérieur (11) et pouvant être déplacé entre une position fermée où il recouvre au moins la zone centrale (14) du film intérieur (11), et une position ouverte, où la zone centrale (14) est accessible, le film extérieur (12) présentant sur sa face en regard du film intérieur (11) une enduction d'un adhésif permettant de repositionner le film extérieur dans sa position fermée.

IPC 8 full level

B65D 75/58 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/5833 (2013.01); **B65D 2575/586** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3943064 A1 19910704 - ENTERMARK MARKETING CONSULTING [DE]
- [A] DE 2109416 A1 19720907

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1854735 A1 20071114; FR 2900910 A1 20071116; FR 2900910 B1 20110107

DOCDB simple family (application)

EP 07356063 A 20070510; FR 0604145 A 20060510